
Z Á P I S 
ze 3. zasedání Investiční a dopravní komise Rady města Milevska v r. 2023,  

 
které se konalo dne 27. listopadu 2023 v zasedací místnosti, MěÚ Milevsko, Sážinova 843, Milevsko 

 
 
Přítomni: JUDr. Martin Kupec, Ph.D. – předseda komise 
  Michal Horek – místopředseda komise 

Ing. Bohuslav Beneš – člen komise  
Vladislav Horek – člen komise  
Ing. František Hadáček – člen komise 
Ing. Václav Pavlečka – člen komise 
JUDr. Oldřich Kofroň – člen komise 

  Ing. František Jedlička – člen komise 
Veronika Roubíková – tajemnice komise 

 
Host:  Markéta Honzíková – místostarostka města 

Ing. Hana Jánová – tajemnice  
Ing. Michal Herma – vedoucí OISM 
Tereza Herout – referent OISM, silniční hospodářství 
Ing. Josef Hrůza – vedoucí OD 
Petra Fořtová – zástupkyně OF, hlavní účetní 
 

 
Program jednání: 
 

1. Zahájení jednání 
2. Rozpočet na r. 2024 
3. Jednací řád – pravidla pro činnost komisí - prvotní nástřel pravidel od TAJ 
4. Podnět od Odboru životního prostředí - parkoviště v ul. Sokolovská 1426-1430 – znemožnění 

odvozu kontejnerů SMM, z důvodu stávajících aut kolem objektu  
5. Podnět od Odboru životního prostředí  - Žádost o přemístění kontejnerů na tříděný odpad – 

ul. Sadová x Kpt. Jaroše 
6. Vjezd k BD čp. 935 z ul. Nádražní pro záchranné složky – znemožnění průjezdu k BD 
7. Oficiální zřízení parkovacích míst + jednosměrný provoz v ul. Sokolovská 720  
8. Návrhy řešení parkoviště u Viaduktu 
9. Žádost o vyhrazené parkovací stání pro knihovnu, ul. Pod Farou 
10. Podnět od odboru dopravy – řešení přestupků v dopravě v ul. Sladkovská 
11. Podnět od PhDr. Jiřího Kálala - Žádost o změnu dopravního režimu v ulici Sladkovská 
12. Podnět od Lucie Princové – Žádost o úpravu bezpečnosti silnice 105 par.č. 1609/2, z ul. Čs. 

legií na ul. Blanickou 
13. Vyhrazené ZTP parkovací stání Vála, Bartoňová (ul. J.A.Komenského a Riegrova)  
14. Žádost o zřízení bezpečných míst pro přecházení v obci Velká 
15. Cenová nabídka na osvětlení prostoru zimního stadionu 
16. Diskuse 

 
Jednání: 
 
Ad 1) Zahájení jednání 
Předseda IDK zahájil 3. zasedání a přivítal všechny přítomné členy a hosty. 
 
 



Ad 2) Rozpočet na r. 2024 
Předseda IDK předal slovo tajemnici města Milevska. Hovořila o hlavních investicích na rok 2024, 
možné získání dotací, výhledy na další roky, výše úroků od bank. 
Usnesení 2/3/2023 
IDK bere na vědomí.  
 
Ad 3) Jednací řád – pravidla pro činnost komisí - prvotní nástřel pravidel od TAJ 
Slova se ujala tajemnice, vedla se debata, zda je nutné pravidla komisí měnit – názory byly rozdílné. 
Neupřesňovat pravidelné scházení komisí na nejméně 4x ročně. 
Usnesení 3/3/2023 
IDK bere na vědomí, členové komise jsou informováni o možných nových pravidlech, které by byly 
usnesené RMM.   
 
Ad 4) Podnět od Odboru životního prostředí - parkoviště v ul. Sokolovská 1426-1430 – znemožnění 
odvozu kontejnerů SMM, z důvodu stávajících aut kolem objektu 
Vedena diskuse o možném řešení. Dle por. Grecha značení V12a není možné, jelikož šíře není 8 m. 
Usnesení 4/3/2023 
Zpevnění povrchu pro manipulaci s kontejnery na odvoz komunálního odpadu z ul. Sokolovská. 
 
Přítomno:  7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 
Ad 5) Podnět od Odboru životního prostředí  - Žádost o přemístění kontejnerů na tříděný odpad – 
ul. Sadová x Kpt. Jaroše 
Vedena diskuse o možných přesunech kontejnerů. Dle por. Grecha musí být zachovány rozhledy 
v křižovatce. 
Usnesení 5/3/2023 
IDK souhlasí s přesunem kontejnerů do ul. Sadová. Dále pověřuje OISM zahájit majetkoprávní 
vyrovnání pozemku parc. č. 400/67. 
 
Přítomno:  7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 
Ad 6) Vjezd k BD čp. 935 z ul. Nádražní pro záchranné složky – znemožnění průjezdu k BD 
Řešením dle por. Grecha je prodloužení stávajícího chodníku. IDK má stejný názor. 
Usnesení 6/3/2023 
IDK souhlasí s prodloužením chodníku u čp. 935 z ul. Nádražní.  
 
Přítomno:  7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 
Ad 7) Oficiální zřízení parkovacích míst + jednosměrný provoz v ul. Sokolovská 720 
Vedena diskuse ohledně parkovacích míst i jednosměrnému provozu v ul. Sokolovská 720. 
Usnesení 7/3/2023 
Členové IDK se usnesli zachovat stávající stav. 
 
Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 
16:48 h přišel pan Vladislav Horek. 
 
Ad 8) Návrhy řešení parkoviště u Viaduktu 
Vedena dlouhá debata nad návrhy řešení parkoviště u Viaduktu, každý člen dostal prostor se vyjádřit, 
slovo si vzal i vedoucí OISM a OD. Dle předložených návrhů je málo míst pro kamiony, drahá 
investice, místo pro tradiční poutě. 
 



Usnesení 8/3/2023 
Ponechat stávající stav pozemku parc. č. 1945/1, vedené jako ostatní dopravní plocha. Hledat jiné 
vhodné řešení pro stání kamionů. 
 
Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 
Ad 9) Žádost o vyhrazené parkovací stání pro knihovnu, ul. Pod Farou 
Dle informace por. Grecha, dojde k přesunu kontejnerů v ul. Pod Farou, již v řešení ve spolupráci s 
OŽP. Tím dojde k zabrání 2 parkovacích míst. Je to z důvodu toho, že kontejnery jsou částí na 
soukromém pozemku.  
Usnesení 9/3/2023 
Zamítnutí požadavku Městské knihovny z důvodu přesunu kontejnerů na tříděný odpad. 
 
Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 
Ad 10) Podnět od odboru dopravy – řešení přestupků v dopravě v ul. Sladkovská 
Ad 11) Podnět od PhDr. Jiřího Kálala - Žádost o změnu dopravního režimu v ulici Sladkovská 
IDK se shodla o spojení těchto dvou bodů do jednoho usnesení. Slovo si vzal vedoucí OD, s tím, že 
v uvedené ul. řeší OD časté přestupky v dopravě.     
Usnesení 10,11/3/2023 
IDK pověřuje OISM o návrh řešení parkovacího stání na parc. č. 1957/5 v ul. Sladkovská. 
 
Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 
Ad 12) Podnět od Lucie Princové – Žádost o úpravu bezpečnosti silnice 105 par.č. 1609/2, z ul. Čs. 
legií na ul. Blanickou 
Řešením dle členů IDK i por. Grecha je vybudování okružní křižovatky, již v minulosti byla 
vypracována projektová dokumentace.  
Usnesení 12/3/2023 
IDK pověřuje OISM započíst přípravy k jednání ohledně komunikace II/105, parc. č. 1609/2,  
s vlastníky komunikace: Jihočeský kraj, Správa a údržba silnic Jihočeského kraje, ORLEN unipetrol RPA 
s.r.o. a městem Milevskem. 
 
Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 
Ad 13) Vyhrazené ZTP parkovací stání Vála, Bartoňová (ul. J.A.Komenského a Riegrova) 
Členové se shodli na provedení revize stávajících míst, v lokalitě ul. Riegrova se bude řešit možné 
parkovací stání pro ZTP.  
Usnesení 13/3/2023 
Ponechat stávající stav a pověřit OISM revizí stávajících míst pro ZTP s případným rozšířením.  
 
Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 
Ad 14) Žádost o zřízení bezpečných míst pro přecházení v obci Velká 
Z důvodu plánované rekonstrukce komunikace II/121 v r. 2025, která je ve vlastnictví Jihočeského 
kraje a Správy a údržby silnic, bude zapotřebí zahájit přípravy k jednání ohledně bezpečného 
přecházení v obci Velká. 
Usnesení 14/3/2023 
IDK pověřuje OISM k zahájení přípravy k jednání ohledně zřízení bezpečného přecházení v obci Velká.  
 
Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 



 
Ad 15) Cenová nabídka na osvětlení prostoru zimního stadionu 
Slova se ujal vedoucí OISM, uvedl informaci ohledně stavu střešní krytiny na zimním stadionu, který 
je ve špatném stavu.  
 
Usnesení 15/3/2023 
Nedoporučuje se vůči stavu střešní krytiny výměna osvětlení na zimním stadionu. 
 
Přítomno:  8 Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se:  0  
 
Ad 16) Diskuse 
Člen komise vznesl podnět ohledně parkování u čp. 660, v ul. Nádražní o dosazení dopravního 
značení vyhrazené pouze pro místní rezidenty.  
 
 
 
 
Jednání bylo zahájeno v 15:30 hod. a ukončeno v 18:20 hod. 
 
 
 
 
 
V Milevsku, 01.12.2023 
 
 
 
JUDr. Martin Kupec, Ph.D.   v.r. 
Předseda investiční a dopravní komise 
 
 
 
Zapsala: Veronika Roubíková, DiS., tajemnice IDK  
 
 
 
 
 
 
 
Pozn: 
Vysvětlivky k zápisu: 
 
„IDK“ – investiční a dopravní komise 
,,OD“ – odbor dopravy 
,,OISM“ – odbor investic a správy majetku 
„OŽP“ – odbor životního prostředí 
 „TAJ“ – tajemnice 
„SMM“ – Služby města Milevska 
„RMM“ – Rada města Milevska 


